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واليبال نشسته ايران

قرار به اعزام شاگردان هادي رضايي به قهرماني آسيا نبود، شايد 

شمیم رضوان
چون واليبال نشسته ايران پيشتر موفق به کسب سهميه حضور       بازتاب

در پارالمپيک پاريس شده بود و س��هميه اين رقابت ها بي شک 
نصيب تيم ديگري مي شد. همين بهانه خوبي بود تا آقايان ميل چنداني براي هزينه کردن دوباره 
نداشته باشند. اما تلاش ها سرانجام نتيجه داد تا واليبال نشسته ايران نيز يکي از تيم هاي حاضر در 
قزاقستان باشد، اما اين بار با ترکيبي متفاوت. حال آنکه هادي رضايي خوب مي دانست به دليل 
توزيع سهميه پارالمپيک، تيم ها با همه توان خود در اين رقابت ها حاضر خواهند شد. با اين وجود 
با موافقت فدراسيون جانبازان و معلولين و البته نظر کادر فني تيم ملي، واليبال نشسته مردان با 
ترکيب 50درصد جوانان و 50درصد بازيکنان باتجربه که در رقابت هاي جهاني و پارالمپيک حضور 
داشتند راهي رقابت هاي قهرماني آسيا شد. ترکيبي که در نگاه نخست تيم هاي حاضر در قزاقستان 
را به کسب نتيجه اميدوار کرد، اما در نهايت همانطور که انتظار مي رفت اين ايران بود که بر سکوي 
قهرماني ايستاد تا اميد همه نااميد شود. جوانگرايي رضايي مي توانست کار را براي رقبا ساده کند، 
اما واليبال نشسته ايران يک بار ديگر ثابت کرد که هيچ تيمي به اين زودي ها نمي تواند حريفش 
شود، به طوري که بعد از پايان اين رقابت ها و بالا بردن جام قهرماني هادي رضايي تأکيد کرد که 
شاگردان او يک سر و گردن از ديگر حريفان بالاتر بودند: »واقعيت اين بود که در قزاقستان ايران 
يک سطح بالاتر از حريفان بود و بدون مشکل قهرمان شد. بازي هاي خوبي ارائه کرديم، آن هم در 
شرايطي که با همه قدرتمان راهي قهرماني آسيا نشده بوديم و به دليل کسب سهميه ترجيح داديم 
به جوان ترها هم فرصت و ميدان دهيم، اما شرايط را به گونه اي مديريت کرديم که بتوانيم مقتدرانه 

بر سکوي قهرماني بايستيم و با دست پر به کشور بازگرديم.«
 واليبال نشسته ايران از ظرفيت بسيار زيادي برخوردار است و اين مهم در قهرماني آسيا بار ديگر 
اثبات ش��د. رقابت هايي که فرصت خوبي براي جوان تره��اي تيم بود تا با حض��ور در رقابت هاي 
بين المللي توانمندي هاي خود را محک بزنند و آن را به نمايش بگذارند. بي ترديد اما نيروي جوان 
و تازه تزريق شده به تيم ملي واليبال نشسته براي ادامه مسير موفقيت نياز به سرمايه گذاري دارد و 
اين همان چيزي است که سرمربي تيم بعد از قهرماني در آسيا بدان تأکيد دارد: »بسياري از نفرات 
تيم براي نخستين بار بود که حضور در يک رويداد بين المللي را تجربه مي کردند، اما نشان دادند که 
پتانسيل خوبي دارند، ولی اين ظرفيت بايد به صورت اصولي مورد بهره برداري قرار گيرد تا بتوانيم 
همچنان در مسير موفقيت گام برداريم، خصوصاً براي ما موفقيت در پارالمپيک بسيار حائز اهميت 

است و براي تکرار اين قهرماني ها در پاريس نيازمند تدارکات بيشتر هستيم.«

دختران بسکتبال براي صعود به دستهA  مي جنگند

آغاز ماراتن نوجوانان در کاپ آسيا
تيم  ملي بس��کتبال نوجوانان دختر در اولين جدال آسيايي خود به 

اشرف رامین 
مصاف تيم مالزي مي رود. رقابت هاي کاپ آس��يا ديويژن B )دسته       خبر

دوم( در حالي از امروز در اردن آغاز مي ش��ود که دختران بسکتبال 
ايران براي صعود به ديويژن A )دسته اول( آسيا مي جنگند. تيم بسکتبال زير 16 سال کشورمان از 
سال 2017 کارش را در دسته دوم قاره کهن آغاز کرده و در اين مدت پيشرفت خوبي داشته است. 
دختران نوجوان تاکنون دو بار در کاپ آسيا حاضر بوده و يک بار مقام چهارم و يک بار نيز مقام پنجم 
را به دست آورده اند. اين تيم در دسته دوم آسيا حضور دارد و براي صعود به دسته اول بايد با حريفان 
سرسختي مبارزه کند. س��روه ضرغاميان هدايت تيم دختران ايران را در اختيار دارد و براي حضور 
موفق در کاپ آسيا غزل زماني، غزل جعفري، زهرا بازوبندي، زهرا زارعي، زهرا يزداني، مبينا رحيمي، 
فاطمه جعفري، هانيه حسيني، هليا هودنه، مائده مريدي، فاطمه دريس��اوي زاده و عسل فائز را به 
تيم  ملي فراخوانده است. اين تيم تمريناتش را در تهران پيگيري کرد و با برنامه ريزي هاي انجام شده 
دو بازي دوستانه نيز با تيم نوجوان عراق انجام داد. هر دو ديدار در شرايطي به سود شاگردان ضرغاميان 
به پايان رسيد که ملي پوشان نشان دادند براي موفقيت، غلبه بر حريفان و صعود به دسته اول آسيا 
انگيزه بالايي دارند. ضمن اينکه کادر فني نيز اين فرصت را داشت تا تک تک بازيکنان را محک بزند و 
عملکرد آنها را زير نظر داشته باش��د. علاوه  بر اين تيم نوجوانان اين فرصت را داشت تا قبل از شروع 
کاپ آسيا 2023، يک بازي تدارکاتي ديگر با کشور ميزبان برگزار کند. اگرچه دختران ما در اين جدال 
نتيجه را به اردن واگذار کردند، اما قطعاً کادرفني ترکيبي را به زمين فرستاده که قبل از شروع بازي ها، 

برنامه هايشان برای رقبا لو نرود. 
در اين دوره هشت تيم در دو گروه چهار تيمي به مصاف هم مي روند. در گروه اول فيليپين، هنگ کنگ، 
اردن و مالديو حضور دارند. ايران، مالزي، سنگاپور و گوام هم تيم هاي گروه دوم را تشکيل مي دهند. 
طبق برنامه، ايران امروز در نخس��تين بازي مقابل مالزي صف آرايي مي کند و در روزهاي 21 و 22 
تيرماه نيز به ترتيب به مصاف سنگاپور و گوام مي رود. از آنجا که تنها يک تيم به دسته اول آسيا صعود 
خواهد کرد، همه تيم هاي حاضر با تمام قوا به ميدان می آيند تا اين فرصت را به س��ادگي از دس��ت 
ندهند. به نظر مي رسد ايران، فيليپين و شايد اردن شانس بيشتري نسبت به ساير تيم ها داشته باشند. 
مهم ترين نکته اين اس��ت که دختران نوجوان بايد جنگندگي و انگيزه خود را به رقبا نشان دهند و 

طلسم صعود به ديويژن A آسيا را بشکنند. 

استقلال صاحب يک سرپرس�ت جديد شد. 
بعد از اس�تعفاي حجت کريمي از سرپرستي 
اس�تقلال و بع�د از چن�د هفته پرحاش�يه و 
پرس�روصدا س�رانجام علي خطير به عنوان 
سرپرس�ت جديد باش�گاه اس�تقلال معرفي 
ش�د. انتخاب ي�ک مدي�ر دوتابعيتی س�ابق 
بي�ش از هر چي�ز نش�ان می دهد اس�تقلال 
ق�رار نيس�ت از تسلس�ل مدي�ران امتحان 
پ�س داده و شکس�ت خورده راح�ت ش�ود. 
انتخ��اب عل��ي خطي��ر به عن��وان سرپرس��ت 
مديرعاملي اس��تقلال س��ؤال هاي زيادي را در 
ذهن ايجاد مي کند. نگاهي ب��ه عملکرد او طي 
چهار س��ال گذش��ته باعث ايجاد اين سؤالات 
مي شود. سؤال هايي که پاس��خ آنها مي تواند راه 
نجات اس��تقلال از بحراني باشد که سال هاست 

گريبانگير اين باشگاه و تيم شده است. 
   يک دوتابعيتي ديگر

علي خطير، مدير سوئيس نشيني است که يک بار 
امتحانش را در استقلال پس داده و نمره قبولي 
هم نگرفته است. اينکه چرا مسئولان ورزش کشور 
براي سروسامان دادن به اوضاع يکي از بزرگ ترين 
و پرهوادارترين باشگاه هاي فوتبال ايران باز هم 
دست به دامان شخصي خارج نشين و دوتابعيته 
شده اند اولين علامت س��ؤالي است که در ذهن 
ايجاد مي ش��ود. يعن��ي در کش��ور قحط الرجال 
مديريتي است که بايد سکان مديريت استقلال 
به دست کسي سپرده شود که حتي حاضر نيست 

خانواده اش در ايران زندگي کنند؟ 
ضمن اينکه کارنام��ه قبلي سرپرس��ت جديد 

اس��تقلال هم چنگي به دل نمي زند که حداقل 
مس��ئولان به خاطر عملکردش دوباره متوجه او 

شده باشند و خطير را ناجي آبي ها بدانند! 
   بازگشت عامل بدهي بزرگ

مرداد 97 بود که اميرحسين فتحي، مديرعامل 
وقت اس��تقلال علي خطير را به عن��وان معاون 
اجرايي باش��گاه جانش��ين پندار توفيقي کرد. 
اس��تقلال در آن مقطع هم درس��ت مثل امروز 
با مشکلات عجيب و غريبي دس��ت به گريبان 
بود. خطير بعد از اخراج وينفرد ش��فر و گادوين 
منشا، آندرا استراماچوني را به استقلال آورد اما 
خودش بلافاصله استعفا داد و رفت، متعاقب آن 
استراماچوني هم دست آبي ها را در پوست گردو 
گذاشت و رفت تا س��نگين ترين پرونده بدهي 
تاريخ باشگاه تشکيل شود. پرونده اي که تا قبل 
از بازگشت دوباره خطير به استقلال براي آبي ها 
دردسرس��از بود. همين جا هم يک سؤال مطرح 
مي شود و آن اينکه چرا بايد مديريت استقلال به 
شخصي واگذار شود که يکي از مسببان اصلي بر 

باد رفتن ميلياردها تومان از بيت المال است؟
  متخصص در فرار!

خطير همين کار را در س��ال 1400 با تراکتور 
انجام داد. او براس��اس تصمي��م مجمع عمومي 
باش��گاه تراکتور به عنوان عض��و جديد هيئت 
مديره اين تيم تبريزي انتخاب ش��د. او مسئول 
بس��تن اين تيم براي فصل جديد ش��د و قربان 
برديف را به عنوان س��رمربي تيم به ايران آورد، 
اما بعد از پايان فعاليت تراکتور در نقل و انتقالات 
تابستاني، تصميم به جدايي از اين باشگاه گرفت 

و همه از سرنوشت برديف و تراکتور هم باخبرند. 
سؤال سوم اينجاست؛ چگونه شخصي که ثبات 
کاري ندارد و حاضر نيست حتي پاي انتخاب هاي 
خودش هم بايستد مي تواند استقلال بحران زده 

امروز را مديريت کند؟
  پول، پول و باز هم پول

بدون هيچ ترديدي مش��کل ام��روز آبي هاي 
پايتخت کمبود پول و تأمين منابع مالي است. 
گفته مي شود يکي از دلايلي که نام خطير به 
عنوان سرپرست استقلال انتخاب شده توانايي 
او در تأمين منابع مالي اس��ت که البته همين 
مسئله چهارمين س��ؤال را مطرح می کند که 
اگر او مي توانست منابع مالي پيدا و به باشگاه 
تزريق کند چگونه استقلال با اين همه بدهي 

بجا مانده از دوران مديريت او دس��ت و پنجه 
نرم مي کند؟ 

علي خطير با علي سامره، سرپرست جديد تيم 
اس��تقلال جلس��ه برگزار کرد، اما همه منتظر 
برگ��زاري جلس��ه او با ج��واد نکونام هس��تند، 
جلس��ه اي که نتيج��ه آن در آين��ده پيش روي 

استقلال تأثير بسزايي خواهد داشت. 
    در انتظار افشاگري تازه

به هر حال در دور باط��ل مديران فوتبال ايران 
قرعه باز هم ب��ه نام عل��ي خطير افت��اده تا از 
سوئيس بيايد و مديريت استقلال را قبول کند. 
اينکه اين بار خطير تا کجاي کار پاي استقلال 
مي ايستد را فقط بايد منتظر باشيم و ببينيم. اما 
نکته مهمي که در اين ميان شايد مغفول مانده، 
اين اس��ت که خطير بعد از جدايي از استقلال 
طي يک افش��اگري در رس��انه ها فدراس��يون 
فوتب��ال را متهم به فس��اد ک��رد. متعاقب آن 
کميته اخلاق وي را به دلي��ل »نقض مقررات 
اخلاقي فوتبال« به مدت پنج س��ال از حضور 
در مسابقات فوتبال و فوتسال و پرداخت 100 
ميليون توم��ان محکوم ک��رد. هرچند که اين 
حکم بعد از سه ماه شکسته و خطير تبرئه شد، 
اما اوضاع کنوني استقلال و سابقه مشخص علي 
خطير در فوتبال ايران ناخودآگاه باعث مي شود 
که خيلي زودتر از آنچه تص��ورش را مي کنيم 
منتظر افش��اگري هاي دوباره خطير باش��يم. 
افشاگري هايي که رسم فوتبال ايران است و بعد 
از رفتن ها صورت مي گيرد، اما خطير اين بار چه 

خواهد کرد را منتظر مي مانيم.
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حسن رنگرز در اقدامي تحسين برانگيز و روحيه بخش 
در اردوي تيم  ملي کشتي فرنگي نونهالان حاضر شد. 
فرنگ�ي کاران نونهال تا دي�روز در اردو بودند و خود 
را براي حض�ور در رقابت هاي قهرماني آس�يا آماده 
مي کردند. سرمربي تيم بزرگسالان فرصت را غنيمت 
شمرد و در آخرين روز تمرين به جمع نونهالان رفت 
تا هم به ملي پوشان اعزامي روحيه دهد و هم نکات 
لازم را براي موفقيت به آنها گوش�زد کن�د. رنگرز با 
صحبت هاي انگيزشي خود تلاش کرد کشتي گيران 
رده هاي پايه را براي حضور در قهرماني آماده کند. 
از طرفي سرمربي تيم بزرگس�الان در خانه کشتي 
ش�هيد ابراهيم ه�ادي دقايقي با نونه�الان تمرين 
کرد و برخي نکات فني را براي آنها توضيح داد. تيم 

نونهالان ديشب عازم اردن شد.

شیوا نوروزي

دنیا حیدري

دنیا حیدري

حاشيه هاي خودساخته
استعفاي وزير ورزش بار ديگر خبرساز شد. هرچند اين بار هم روابط عمومي 
وزارت آن را تکذيب کرد، اما بعيد اس��ت اين آخرين بار باش��د که بحث 
استعفاي وزير و تکذيبيه وزارت پيش کشيده می شود. اگرچه ورزش ايران 
مملو از اخبار ضد و نقيض است، اما کمتر کسي است که نداند بسياري از 
واقعيت ها روزي در قالب شايعه مطرح و تکذيب شده اند. شايعه هايي که 
گاه حتي براي آماده کردن افکار عمومي و همچنين برآورد بازخورد آن 
است که منتشر مي شود. از سوي ديگر عجيب نيست با توجه به اتفاقات 
رقم خورده در ورزش برآورد برخي کناره گيري وزير ورزش از ادامه مسير 
باشد، خصوصاً که کناره گيري و اس��تعفا به مراتب بهتر از کنار گذاشته 
شدن است و همين دليل کافيست تا هرازچندگاهي با توجه به اتفاقات 
رخ داده، شايعه پايان کار سجادي بر سر زبان ها بيفتد. اخباري که مي تواند 

حتي دست پيش باشد تا شايعه يا جوسازي!
اينکه چرا هراز گاهي شاهد منتشر شدن اخباري در خصوص پايان کار وزير 
ورزش هستيم چندان عجيب نيس��ت. نگاهي گذرا به اوضاع و احوال ورزش 
کشور نشان مي دهد که چرا اين ش��ايعه به خصوص از ابتداي امسال بارها و 
بارها بر سر زبان ها افتاده، اما اينکه چرا برخي به جاي صرف انرژي خود براي 

موفقيت ورزش روي اين مورد خاص تمرکز مي کنند جاي تعجب دارد. 
تفاوتي نمي کند که اين خبر از بدنه ورزش به بيرون درز کرده باشد يا نتيجه 
رايزني اصحاب رسانه باشد. در هر دو صورت راوي اگر به راستي دلسوز ورزش 
است بايد به بررسي و حل و فصل مس��ائل و مشکلات بپردازد تا آماده کردن 
ذهن مردم براي اتفاقي که مشخص نيست امروز رخ می  دهد يا در آينده اي 
دور!  البته که عملکرد وزارت ورزش نيز در ش��کل گيري اين چنين اخبار و 
حاشيه هايي بي تأثير نيست. عملکردي که اگر بعد از همان نخستين باري که 
حرف استعفاي وزير سر زبان ها افتاد در راستاي بهبود آن گام برداشته مي شد، 
امروز براي چندمين بار شاهد تکذيبيه وزارت براي پايان کار سجادي در ورزش 
نبوديم. پاياني که نه حاشيه ها که بي شک فقط و فقط عملکرد شخص وزير 

است که مي تواند زمان آن را مشخص کند.

اهمال کاري سهوي يا عمدي؟

 انتخابات فدراسيون کشتي 
در آستانه تعويق!

دوره رياس��ت عليرضا دبير در فدراسيون کش��تي 26تيرماه به پايان 
مي رسد، به همين دليل فدراسيون و وزارت ورزش روي 22 تيرماه براي 
برگزاري مجمع انتخاباتي کشتي به اجماع رسيدند. بر همين اساس قرار 
است آخر هفته )پنج ش��نبه( مجمع انتخاباتي فدراسيون کشتي براي 
انتخاب رئيس جديد تشکيل جلسه دهد. اين در حالي است که شواهد 

امر حکايت از تعويق احتمالي انتخابات کشتي دارد!
در حالي تنها چهار روز تا برگزاري مجمع انتخاباتي فدراس��يون کش��تي 
زمان باقيس��ت که عدم برگ��زاري انتخابات کميس��يون هاي زيرمجموعه 
اين فدراسيون دليل خوبي براي تعويق انتخابات پنج شنبه است! براساس 
آيين نامه فدراسيون هاي ورزشي، سه ورزش��کار مرد و سه ورزشکار زن به 
انتخاب کميسيون ورزشکاران فدراس��يون، دو مربي فعال مرد و دو مربي 
فعال زن به انتخاب کميس��يون و يک داور زن و ي��ک داور مرد به انتخاب 
کميس��يون مربوطه در انتخابات ح��ق رأي دارند، اما در کم��ال ناباوري و 
براساس مستندات موجود، انتخابات کميس��يون ورزشکاران و مربيان در 
سال 96 برگزار شده است، يعني بيش از شش سال قبل و در اين مدت تنها 
انتخابات کميسيون داوران در زماني که بايد )1400( در زمان رئيس فعلي 
برگزار ش��ده و کمترين توجهي به برگزاري انتخابات ديگر کميسيون هاي 
زيرمجموعه فدراس��يون کش��تي نش��ده اس��ت، آن هم در ش��رايطي که 
کميسيون هاي زيرمجموعه فدراسيون کشتي داراي 12حق رأي هستند! 
اهميت اين تعداد رأي زماني مشخص مي شود که يادآور شويم رقابت دبير 
براي کسب عنوان رياست فدراس��يون به دليل همين تعداد رأي بود که به 

دور دوم کشيده شد. 
26 تيرماه 98، مجمع انتخاباتي رياس��ت فدراسيون کشتي با حضور هفت 
نامزد و با رياست محمدرضا داورزني، معاون وزير ورزش برگزار شد. سيداصغر 
آزوره، جاس��م اميري، حميد بني تمي��م، علي اکبر جيره س��رايي بازار کرد، 
محمدرضا صالحي، عبدالمهدي نصيرزاده و عليرضا دبير کانديداهاي رياست 
فدراسيون بودند که از بين اين نفرات، جيره سرايي و جاسم اميري از انتخابات 
انصراف دادند و محمدرضا صالحي نيز در مجمع حاضر نش��د تا رقابت بين 
آزوده، حميد بني تميم، عبدالمهدي نصيرزاده و عليرضا دبير باشد. هرچند 
آزوده تنها دو رأي آورد، اما بني تميم 11 و نصيرزاده 12 رأي کسب کردند تا 
دبير با کسب 18 رأي نتواند در همان دور نخست به عنوان رئيس انتخاب شود 
و کارش به دور دوم بکشد. البته در دور دوم دبير با کسب 31 رأي از 43 رأي 
مأخوذه به عنوان رئيس انتخاب شد، اما همان 12 رأي نصيرزاده بود که کار 
او را به دور دوم کشيد. 12 رأي مهمي که به نظر مي رسد فدراسيون کشتي 
عمدي يا س��هوي نقش مهم آن را در انتخابات به دس��ت فراموشي سپرده 
است! اتفاقي که مي تواند انتخابات را به تعويق بيندازد، چراکه بي هيچ شک 
و ترديدي برگزاري انتخابات کميسيون ها )با توجه به اينکه پروسه ثبت نام و 
برگزاري انتخابات( حداقل به چيزي حدود 45 روز زمان نياز دارد و بي شک 
نمي توان طي يکي، دو روز تکليف آنها را روشن کرد تا براساس قوانين، شاهد 
حضور نماينده هاي کميسيون هاي زيرمجموعه فدراسيون کشتي در مجمع 
انتخاباتي باشيم و همين يک قلم مي تواند زمان انتخابات را دستخوش تغيير 
کند که براساس آن تا زمان مشخص شدن مجمع بعدي، فدراسيون کشتي 
بايد با سرپرست اداره شود، سرپرستي که اتفاقاً همين چند روز گذشته برخي 

معتقد بودند بايد عليرضا دبير باشد!
اينکه فراموش��ي نقش کميس��يون هاي زيرمجموعه فدراسيون در مجمع 
انتخاباتي عمدي بوده يا س��هوي، پاس��خي اس��ت که تنها فدراس��يون و 
دست اندرکاران آن مي توانند بدهند، اما جالب است که چند روز قبل برخي 
مدعي بودند اگر کار فدراس��يون به انتخاب سرپرس��ت بکشد، وزارت بهتر 
است دبير را به عنوان سرپرس��ت انتخاب کند. پيشنهادي که مطرح شدن 
آن جاي سؤال و تعجب داش��ت، خصوصاً که تا همين چند روز قبل کمتر 
کسي حواسش به نقش کميسيون هاي زيرمجموعه فدراسيون کشتي بود و 
عدم برگزاري انتخابات آنها، به همين دليل لزومي براي انتخاب سرپرست 
نبود که حرف آن پيش کشيده شود. اما شايد برخي حواس شان جمع تر از 

رسانه ها بوده که حرفش را پيش کشيده اند! 
در هر ص��ورت اهم��ال کاري فدراس��يون کش��تي در برگ��زاري انتخابات 
کميس��يون هاي زيرمجموعه خود مي تواند روش��ن ش��دن تکليف مجمع 
انتخاباتي و رئيس جديد را به درازا بکش��د و مقصر اصلي آن کس��ي نيست 
جز دبير که طي چهار سال گذشته هيچ توجهي به اين مهم نکرده و زمينه 

برگزاري انتخابات کميسيون هاي زيرمجموعه خود را فراهم نکرده است!

بشنو و باور نکن
داستان نقل مکان دروازه بان پرس��پوليس به استقلال تمام شد و حالا 
بايد مدتي با رقم قراردادش سرگرم باش��يم. عليرضا بيرانوند در جمع 
قرمزپوشان باقي مانده تا لقب ياغي به او ندهند، منتها بحث بر سر اين 
است که اين بازيکن با چه پيشنهاد و رقمي از پذيرفتن پيشنهاد بسيار 

نجومي استقلال منصرف شده است. 
استقلالي شدن يک بازيکن پرسپوليس��ي يک هفته هواداران را سرگرم 
کرد. اين وسط حواشي زيادي ايجاد ش��د و خيلي ها براي خودشيريني، 
کسب محبوبيت و مطرح شدن در رسانه ها، خود را به هر دري زدند، ولي 
در نهايت انتقال بزرگي که سرپرست مس��تعفي آبي ها از آن دم مي زد، 
اتفاق نيفتاد تا قرمزها برنده اين جنگ حيثيتي شوند. حالا که بيرو در تيم 
قبلي اش مانده، همه دل شان مي خواهد بدانند پرسپوليس با چه رقمي 
توانسته جلوي يک جنجال بزرگ را بگيرد و مقابل هوادارانش شرمنده 
نشود. روز گذشته خبيري يکي از اعضاي هيئت مديره باشگاه اين رقم را 
فاش کرد؛ 14ميليارد! براي نش��ان دادن ميزان تعجب مان از رقم اعلام 
شده قطعاً يک علامت تعجب کم است. اين عضو هيئت مديره با آب و تاب 
و افتخار اين رقم را در برنامه تلويزيوني اعلام کرد و همزمان مدعي ش��د 

باشگاه براي پرداخت هر نوع آپشن هم چارچوب خاص خود را دارد. 
هفته گذش��ته بود که يک��ي از مربيان ليگ  برت��ري در مصاحبه خود 
صراحتاً به اعلام ارقام نادرست به سازمان ليگ اشاره کرد. در روزهايي 
که بازيکنان معمولي هوا برشان داش��ته و به کمتر از 20، 30 ميليارد 
رضايت نمي دهند، چرا بايد رقم اعلام ش��ده در خص��وص بيرو را باور 
کنيم؟! کافيس��ت تکه هاي پازل قرارداد بيرانون��د را کنار هم بچينيد؛ 
پيشنهاد اس��تقلال 95 ميليارد بود و حتي حرف از پيشنهاد تيم هاي 
عربي نيز به ميان آمد، ولي به يک باره مسير اين بازيکن دوباره به سمت 
قرمزها چرخيد و در نهايت هم بيرانوند قرارداد دو ساله بست. مسئولان 
باشگاه در بحبوحه انتقال بيرو به استقلال، رقم قرارداد فصل گذشته او را 
12ميليارد، به اضافه آپشن 8ميلياردي اعلام کردند. اين يعني اينکه گلر 
ملي پوش با اين همه هياهو و به اصطلاح دلخوري که از باشگاه محبوبش 

داشت تنها 2 ميليارد به دستمزد فصل جديد اضافه کرده است! 
نرخ ت��ورم در فوتبال ما به ش��دت بالاس��ت و امس��ال هم��ه حرف از 
40،50ميليارد مي زنن��د. انصافاً چطور مي توان پذيرف��ت بيرانوند به 

14ميليارد تومان رضايت داده است؟!
البته ميليارد براي اقش��ار مختلف م��ردم، به ويژه هواداران دوآتش��ه 
س��رخابي ها، چي��زي در ح��د رؤيايي دس��ت نيافتني اس��ت و براي 
فوتباليست هاي وطني دريافت چندين ميليارد ناقابل از پول بيت المال 
در حد پول خرد. تا بوده همين بوده و هم��ه مي دانند ارقام اعلامي به 
سازمان ليگ و نهادها واقعي نيس��ت و تنها حکم خالي نبودن عريضه 
را دارد. بيرانوند از قطر به پرسپوليس برگشت، با يک ماشين لاکچري 
خاص آمد و قراردادش را بس��ت. کاش رقم قرارداد او را نيز مي گفتند 
تا باز هم ش��اخ دربياوريم. جدا از رقم اصلي، بازيکنان با کمک دلال ها 
آنقدر آپش��ن اضافه مي کنند تا چندين برابر پول به جيب بزنند. خود 
آپش��ن ها حکم يک قرارداد تپ��ل را دارد که احتمالاً ارزش��ش از رقم 
اصلي بالاتر هم باشد. اينکه باشگاه ها سقف بودجه را رعايت نمي کنند، 
بازيکنان زياده خواهي هايشان را از فوتبال مي گيرند و بازيکنان و مربيان 
بي کيفيت به لطف واس��طه ها و مديران بي کفاي��ت ميلياردها تومان 
گيرشان مي آيد، واقعيت هاي تلخي هستند که هيچ جوره نمي توان آنها 
را تکذيب کرد. خبري هم از برخورد وزارت ورزش و نهادهاي نظارتي 
نيست. پس لطفاً انتظار نداشته باشيد مردم هرچه گفتيد را باور کنند. 
بهتر است به همان شيوه س��ابق عمل کنيد و حتي فکر شفاف سازي 
هم به س��رتان نزند، چراکه هواداران آگاه تر از اين حرف ها هستند که 

اظهارات مسئولان باشگاه ها را به سادگي باور کنند.

گامر ديلانچيان، سرمربي تيم  ملي شنا از سهميه اندک اين تيم 
در بازي هاي آسيايي انتقاد کرد: »متأسفانه فکر نمي کنم سهميه 
بيشتري به شنا تعلق بگيرد، به همين خاطر تمرکز ما روي همان 
چهار سهميه اس��ت. چهار نفر مدنظرمان براي اعزام به هانگژو، 
بهترين هاي ايران هس��تند، اما متأس��فانه با اين سهميه امکان 
شرکت در مواد تيمي بازي هاي آسيايي را نخواهيم داشت، زيرا در 

بين چهار نفر اعزامي قورباغه رو نداريم.«

4 سهميه براي شنا کم است

تيم  ملي فوتبال بانوان ايران در مسير آماده سازي جهت حضور در 
مرحله دوم مقدماتي المپيک دو بازي تدارکاتي با روسيه )23 و 27 
تير( در پيش دارد. مريم آزمون، سرمربي تيم ملی در اين خصوص 
گفت: »روسيه در رنکينگ جهاني در رتبه 32 قرار دارد و تيم بسيار 
خوبي است و سبک بازي آنها اروپايي است. هدف اصلي ما عملکرد 
مناسب در مرحله دوم مسابقات مقدماتي آسيايي المپيک است 
و بايد از اين دو بازي دوستانه نهايت اس��تفاده را ببريم. به  نظرم 

ملي پوشان در بازي برابر روسيه محک جدي مي خورند.«

تلاش براي درخشش در مقدماتي المپيک

امتحان پس داده  سوئيسی!

چند 
سؤال در خصوص 
 بازگشت دوباره 
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استقلال

تزريق روحيه به کشتي گيران نونهال
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خطي�ر  عل�ي  انتخ�اب 
ب�ه عن�وان سرپرس�ت 
اس�تقلال  مديرعامل�ي 
س�ؤال هاي زي�ادي را در 
ذهن ايجاد مي کند. نگاهي 
ب�ه عملکرد او ط�ي چهار 
سال گذش�ته باعث ايجاد 
اي�ن س�ؤالات مي ش�ود. 
س�ؤال هايي ک�ه پاس�خ 
آنه�ا مي توان�د راه نجات 
اس�تقلال از بحراني باشد 
که سال هاست گريبانگير 
اين باشگاه و تيم شده است


